
Høringssvar vedr. vision på fritids- og ungdomskoleområdet (Ungiårhus) 

 

 

I stedet for at skabe en konkurrence imellem FU- og FO-klubberne, hvorfor så ikke skabe et fællesskab? 

FU og FO området har forskellige forcer og kvaliteter. I Hjortshøj har vi i flere år, forsøgt at kombinere de to 

tilbud, i stedet for at konkurrere med hinanden. I vores kombineret tilbud bliver de unge mødt af både 

uddannet pædagoger, som har været i faget i flere år, og af unge studerende (i forskellige fag), som 

bidrager med nogen andre ting og tanker. Denne forskellighed i personalegruppen, giver mulighed for at 

ramme flere forskellige unge. Nogen unge trives rigtig godt med professionelle pædagoger, imens andre 

unge har brug en anden tilgang, end uddannet pædagoger kommer med. 

Vores samarbejde giver mulighed for flere aktiviteter, både i og udenfor huset, da vi er flere voksne i 

klubben. Vi har også mulighed for at have et ekstra øje på de udsatte børn, som hænger ud omkring 

klubbens lokaler. 

Derudover giver sammensætningen af personalet et bredere syn på de unge, da vi har personaler som har 

kendt de unge i mange år og kender til deres problematikker, samt personale som ikke har kendskab til de 

unge og skal lære dem at kende, på det tidspunkt i livet, hvor de starter i ungdomsklubben. 

 

Et ungdomshus i Aarhus lyder som et rigtig godt tiltage og vil give mulighed for at samles og lave aktiviteter 

på tværs af klubberne. Jeg har dog svært ved at se unge fra Hjortshøj, udnytte sådan et hus kontra en lokal 

klub, der ligger i det område de bevæger sig i. 

 

På bestyrelsen vegne 

Kim Mikkelsen 
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